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Protokół nr 5/2023 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 19 kwietnia 2023 roku 

 

WAK.0012.3.5.2023 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji 

i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 
i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Bezpieczeństwo na Zalewie Zegrzyńskim i terenach do niego przyległych. 

4. Przygotowanie Legionowskiego WOPR do sezonu letniego. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

6. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

3. Bezpieczeństwo na Zalewie Zegrzyńskim i terenach do niego przyległych. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Zastępcy Komendanta 

Powiatowego Policji o omówienie tematu.  

Pan Janusz Sochocki powiedział, że jeżeli chodzi o bezpieczeństwo na terenie 

przyległym do Zalewu Zegrzyńskiego, to w roku bieżącym nie odnotowano żadnego 

zdarzenia, które było kwalifikowane jako wypadki drogowe. Dodał, że Komenda prowadzi 

działania profilaktyczne z młodzieżą na terenie szkół. Zostały rozpoczęte działania pod 

nazwą „Motocrosy”. W tych zajęciach chodzi o ochronę środowiska, poruszany jest 

również temat rozjeżdżania wałów przeciwpowodziowych, głównie przez kierowców 

quadów, pojazdów terenowych i motorami. Nadmienił, że te działania będą prowadzone 

systematycznie, we współpracy ze Strażą Leśną i Nadleśnictwem Jabłonna. Dodał,         

że jeżeli chodzi o działania związane tylko z bezpieczeństwem na wodzie to trwają 

przygotowania do działań, które będą prowadzone w okresie wakacyjnym „Bezpieczny 

Zalew”. Będą one wykonywane przez Komendę Powiatową Policji w Legionowie oraz 

Komendę Stołeczną. 
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Przewodniczący komisji podziękował za wprowadzenie do tematu i zaproponował 
dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Piotr Choroś zapytał w kwestii współpracy z Nadleśnictwem w Jabłonnie. Czy ona 
również była w latach ubiegłych? 

Pan Janusz Sochocki powiedział, że w poprzednich latach ta współpraca była                   

w mniejszym zakresie.     

Kierownik II Ogniwa Prewencji Komisariatu Rzecznego Policji w Nieporęcie Pan Tomasz 

Janowski powiedział, że komisariat będzie dysponował 4 łodziami, 10 osób będzie pełniło 
służbę, a od czerwca br. tylko 9 osób.  

Kolejno dodał, że w ubiegłym roku zostały odnotowane 3 utonięcia na terenie Powiatu 
Legionowskiego.    

Zwrócił się z prośbą do gmin znajdujących się w obrębie Zalewu Zegrzyńskiego,           
aby zakupiły silnik do łodzi. 

Przewodniczący komisji podziękował za wprowadzenie do tematu i zaproponował 

dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Piotr Choroś powiedział, że tą prośbę należy złożyć bezpośrednio do gminy. 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że proponuje napisać pismo i skierować 

bezpośrednio wniosek do gmin. Oczywiście do powiatu też można zwrócić się z takim 
wnioskiem, ale proponuje złożyć taką prośbę na piśmie.   

Pan Zenon Kuska powiedział, że z Zalewu Zegrzyńskiego korzystają też mieszkańcy 
Warszawy, może warto by również tam skierować prośbę.  

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

4. Przygotowanie Legionowskiego WOPR do sezonu letniego. 

 

Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Wiceprezesa Legionowskiego 
WOPR o omówienie tematu.  

Pan Robert Rodziewicz powiedział, że po koniecznej konserwacji i naprawach łodzi 

i sprzętu ratowniczego, w chwili obecnej WOPR ma zwodowane 3 jednostki pływające. 

Poinformował, iż pierwsza akcja ratowniczo – techniczna została przeprowadzona            

3 lutego br. Od 15 kwietnia do połowy grudnia zostały uruchomione dyżury w 3-

osobowych zespołach ratowniczych, które trwają przez 24 h na dobę. Zasilane są one 

również przez ratowników wolontariuszy. Dodał, że w WOPR został również 

przeprowadzony test i przegląd systemu łączności bezprzewodowej. Dodał, że niestety 

Wodny Zespół Ratownictwa Medycznego, popularnie zwana karetka wodna, nie został 

umieszczona przez wojewodę w planach zabezpieczenia medycznego Województwa 

Mazowieckiego. Wzorem lat ubiegłych, od 1 maja do końca października, ratownicy 

zostali ujęci w planie tylko na 4 miesiące, czyli karetka wodna będzie do dyspozycji          
od czerwca do końca września. 

Kolejno dodał, że pozyskany w ubiegłym roku sprzęt ratunkowy z podwodnym systemem 
łączności przewodowej, jest już skonfigurowany i gotowy do użycia. 

Jeżeli chodzi o kąpieliska, WOPR planuje corocznie zabezpieczać na potrzeby gmin 

Zalewu Zegrzyńskiego 3 kąpieliska: w Serocku, Wieliszewie i Nieporęcie. Dodał, że w tym 

roku również są takie plany, ale na ten moment nie ma jeszcze informacji co i za ile ma 
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zostać zabezpieczone. Nadmienił, że problem pojawia się z rekrutacją ratowników na 

kąpieliska. Ponieważ ogłaszając rekrutację, należy podać również stawkę dla ratowników. 

Rekrutacja zostaje przeprowadzana w maju, a wtedy 70 % ratowników ma już 

zapewnioną pracę w kąpieliskach nadmorskich. 

Nadmienił, że Legionowskie WOPR prowadzi również szkolenia na ratowników wodnych 

oraz patent sternika motorowodnego. Dodał, że został już zamieszczony kalendarz 
szkoleń na rok następny.              

Przewodniczący komisji podziękował za wprowadzenie do tematu i zaproponował 
dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Zenon Kuska zaproponował, aby tak jak kiedyś, wejścia na plaże były płatne.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

   

5. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Brak uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

 

 

6. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniu: 

 

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 4/2023 z posiedzenia Komisji 

Porządku Publicznego w dniu 22 marca 2023 r. został przyjęty następującym podziałem 

głosów:  

 

9 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

        

  

 

 

7. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

 

 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

Protokół sporządziła Agata Szraga 


